
Zápisnica 

Zo zasadnutia komisie pre kontrolu transparentnosti MsZ  Galanta 

konaného dňa 3. mája 2023. 

 

Prítomní: 

Predseda komisie:               Mgr. Monika Grellová 

Členovia komisie:                 Mgr.  Júlia Gálová  

                                             JUDr. Jozef Očenáš 

                                             Mgr. Veronika Ormandíková 

                                             Mgr. Marián Šimko 

Ospravedlnení:                   Mgr.  László Biró 

                                             Mgr. Tomáš Orbán 

Hostia:                                 Ing. Jozef Huber 

                                             JUDr. Miriam Šablatúrová, LL.M. 

                                              Mgr. Daniela Amrichová 

                                              JUDr. Peter Zelinka  

 

 

Program zasadnutia schválený členmi komisie: 

 

1.  Otvorenie 

2. Informácia o činnosť TC Galandia s.r.o. Ing. Jozef Huber  

3. Informácie ohľadom VO - JUDr. Miriam Šablatúrová, LL.M. 

4. Etický kódex volených zástupcov mesta, etický kódex zamestnancov mesta      

Mgr. Daniela Amrichová  

  5.  Nosnou témou stretnutia je určenie bodov do plánov činnosti 2023  (v 

nadväznosti na dohodu z minulého stretnutia, už konkrétne body, termíny, 

zodpovedné osoby za spracovanie) 

6. Web mesta, vytvorenie sekcie pre komisiu pre kontrolu transparentnosti 

7. Rôzne 

8. Záver 

 



K bodu č. 1: 

Komisiu pre kontrolu transparentnosti otvorila predsedníčka 

komisie Mgr. Monika Grellová. Privítala všetkých prítomných členov komisie 

a zúčastnených, po úvodnom schválení programu zasadnutia zahájila rokovanie 

komisie. 

Z prítomných členov hlasovalo za program : 5 členov komisie 

K bodu č. 2: 

Druhého zasadnutia komisie pre kontrolu transparentnosti sa zúčastnil konateľ TC 

Galandia s.r.o. Ing. Jozef Huber a prerokovali sa nasledujúce  body: 

- výber zamestnancov do TC Galandia s.r.o. 

- finančný plán na rok 2023 

- vzťah dozornej rady a konateľa spoločnosti 

- odovzdanie podkladov v zmysle daných uznesení  

- audit spoločnosti  

- marketing TC Galandia s.r.o. 

- revízia TC Galandia s.r.o. 

- termín otvorenia TC Galandia s.r.o. 

Ing. Jozef Huber konateľ spoločnosti TC Galandia s.r.o. nás informoval, že 90 % 

zamestnancov sú bývalí zamestnanci spoločnosti a ostatné voľné pozície sú 

obsadzované cez www.profesia.sk. Jedná sa o pozície, prevádzkový manažér, 

plavčík, kuchár.  

Finančný plán spoločnosti bol vypracovaný konateľom spoločnosti, nie je možné ho 

jednoznačne nastaviť. Do finančného plánu boli zahrnuté všetky náklady na 

znovuotvorenie prevádzky, všetky príjmy s ktorými sa počíta v priebehu sezóny, 

prevádzkové náklady v priebehu sezóny a náklady na čiastočnú rekonštrukciu 

strechy a reštaurácie. Ing. Jozef Huber požiadal mesto o finančnú výpomoc, ktorá 

bola schválená finančnou komisiou mesta Galanta a následne o výpomoci pre TC 

Galandia s.r.o. budú hlasovať poslanci na zasadnutí MsZ dňa 11.05.2023. 

Ďalšia otázka sa týkala spolupráce s dozornou radou. Konateľ spoločnosti Ing. Jozef 

Huber nás uistil, že spolupráca s dozornou radou spoločnosti je veľmi konštruktívna 

a intenzívna. 

Technický stav a audit spoločnosti TC Galandia s.r.o. členovia komisie s konateľom 

spoločnosti neprerokovali a dohodli sa na tom, že sa obrátia s otázkami na hlavného 

kontrolóra mesta Galanta MVDr. Gábora Pallyu, aby im objasnil otázky týkajúce sa 

technického stavu. 

Odovzdávanie dokumentácie, zmluvy o dielo, revízie, preberací protokol a ostatná 

dokumentácia bohužiaľ nebola odovzdaná v zmysle stanovených uznesení, čo môže 

byť v konečnom dôsledku problematické pre trestné oznámenia v prípade, že by 

štátne orgány hľadali a dožadovali sa daných dokumentov. Ing. Huber ubezpečil 

členov komisie, že dokumentácia je určite archivovaná v TC Galandia aj na MsÚ 

Galanta, len v tejto časovej tiesni nemal možnosť na štandardné preberanie 



dokumentácie. V blízkej budúcnosti by rád prijal administratívneho zamestnanca, 

ktorý by sa tejto oblasti venoval a skompletizoval celú preberaciu agendu. 

Marketing spoločnosti je momentálne v štádiu riešenia. Rozdeľuje sa na prevádzkový 

a vonkajší. Čo sa týka vonkajšieho marketingu informoval členov komisie 

o nasledovných bodoch: 

- vytvára sa nová webová stránka 

- nové sociálne siete Fb, Instagram, Tik-tok 

- 4 billboardy, ktoré patria mestu sú graficky pripravené 

- podchytili sa predajné kanály napr. Zľavomat od 15.5.2023 

- deň detí - do škôl sa plánuje poslať 3500 voľných vstupeniek, tlač sa robí bez 

nákladov, lebo spoločnosť ktorá tlačí vstupenky bude mať z druhej strany 

marketingový priestor na svoju reklamu. 

Revízne správy technologických zariadení sú riešené cez zmluvného partnera. 

Posledné revízie budú zrealizované v priebehu mesiaca máj. 

Konkrétny termín otvorenia ešte nie je daný. 

Správu ohľadom technického stavu TC Galandia s.r.o. berú členovia komisie  na 

vedomie a navrhujú na júnovom zasadnutí účasť hlavného kontrolóra, ktorý by mal 

objasniť predchádzajúci stav TC Galandia s.r.o. v zmysle vyvodenia trestnoprávnej 

zodpovednosti za vzniknutý stav a finančné straty s tým súvisiace. 

Z prítomných členov hlasovalo za : 5 členov komisie 

K bodu č. 3:  

Tretím  bodom zasadnutia komisie pre kontrolu transparentnosti bola otázka 

verejného obstarávania. JUDr. Miriam Šablatúrová, LL.M. vedúca právneho 

oddelenia a členovia komisie sa zhodli na tom, že komisia pre kontrolu 

transparentnosti  má v rámci verejného obstarávania len monitorovaciu a kontrolnú 

funkciu. Nemôže participovať na všetkých verejných obstarávaniach. Plán verejných 

obstarávaní, ktorý ma pripravené právne oddelenie, by mal byť automaticky 

publikovaný na webovej stránke mesta v požadovanej forme a tiež zaslaný členom 

komisie. Na stránke mesta by mali byť uverejnené aj nízko limitné zákazky. 

Na správne postupy a právnu korektnosť pri všetkých verejných obstarávaniach, by 

mala dohliadať zodpovedajúca osoba, ktorá by preverovala všetky firmy a jej dlhy 

voči sociálnej aj zdravotnej poisťovni.  

Právne oddelenie bude s komisiou pre kontrolu transparentnosti participovať pri 

riešení a odstraňovaní problémov ohľadom transparentnosti mesta a dodá komisii 

všetky informácie ohľadom bodov, ktoré sa týkajú právneho oddelenia. 

K bodu č. 4:  

Štvrtým  bodom rokovania bol etický kódex voleného zástupcu mesta a etický kódex 

zamestnanca. Mgr. Daniela Amrichová vedúca oddelenia komunálnych služieb 

a životného prostredia poprosila členov komisie o stanovisko k etickému kódexu 

voleného zástupcu mesta. 



Etický kódex zamestnancov mesta bol prijatý a podpísaný zamestnancami MsÚ dňa 

13.3. 2023. 

Etický kódex zamestnancov Msú Galanta berú členovia komisie na vedomie. 

Z prítomných členov hlasovalo za : 5 členov komisie 

Etický kódex voleného zástupcu mesta  bol prerokovaný na LPK a nepôjde na 

prerokovanie MsZ dňa 11. mája 2023,  nakoľko celý kódex je potrebné prepracovať 

a zmeniť jeho koncepciu.  

Sporné body sú nasledovné: 

Článok II. Volený zástupca je povinný zachovávať mlčanlivosť o skutočnostiach, 

o ktorých sa dozvedel pri plnení svojich úloh a ktoré v záujme Mesta Galanta 

nemožno oznamovať iným osobám a to ani po ukončení funkcie voleného zástupcu. 

Článok III. Politická neutralita. 

Článok VII. Dary a iné výhody.  

K etickému kódexu voleného zástupcu mesta sa členovia komisie dohodli, že 

v priebehu 2 týždňov pošlú návrhy na formuláciu znení a následne všetky zmeny 

prepošlú predsedníčke komisie Mgr. Monike Grellovej, ktorá vyznačené zmeny 

prepošle Mgr. Daniele Amrichovej, aby v spolupráci s právnym oddelením vedeli 

etický kódex prepracovať  a pripraviť do finálnej verzie na prerokovanie na ďalšom 

zastupiteľstve. 

Návrh etického kódexu pre volených zástupcov mesta Galanta  berú členovia 

komisie na vedomie s tým, že sa do 2 týždňov doručí súhrnný návrh pripomienok 

k etickému kódexu Mgr. Daniele Amrichovej. 

Z prítomných členov hlasovalo za : 5 členov komisie 

K bodu č. 5: 

Nosnou témou stretnutia bolo určenie bodov do plánov činnosti na rok 2023, kde boli 

zhrnuté témy do 11 oblastí 

- prístup k informáciám 

- účasť verejnosti na rozhodovaní 

- verejné obstarávanie 

- predaj majetku 

- rozpočet a zmluvy 

- dotácie a granty 

- byty a zariadenia sociálnych služieb 

- personálna politika 

- etika a konflikt záujmov 

- územné plánovanie a stavebný úrad 

- obecné podniky a organizácie 

Konkrétne tieto témy je veľmi dôležité striktne sledovať. 



Najhoršie boli hodnotené témy ohľadom dotácií a grantov, aj keď podľa zákona 

prechádza prideľovanie dotácií a grantov veľmi prísnym legislatívnym procesom 

a jednou z podmienok pridelenia je aj publikovanie všetkých informácií na webovej 

stránke mesta. Je veľmi pravdepodobné, že všetky informácie sa na stránke mesta 

nachádzajú, ale keďže je stránka natoľko neprehľadná a neintuitívna, nie je možné 

tieto informácie na nej dohľadať. 

Práve z toho dôvodu členovia komisie požadujú od vedúcich oddelení spoluprácu pri 

riešení jednotlivých nedostatkov nájdených na webovej stránke mesta. Vedúci 

oddelení, keďže lepšie poznajú celú štruktúru webovej stránky a presne vedia, kde 

nájdu jednotlivé informácie týkajúce sa konkrétne ich kompetencií, budú v tejto 

tematike určite veľmi nápomocní. 

Po spracovaní jednotlivých materiálov a zistení tém, ktoré nebolo možné dohľadať si 

členovia komisie rozdelia jednotlivé otázky a následne sa im budú podrobne venovať 

a chýbajúce témy dopĺňať. 

Členovia komisie pre kontrolu transparentnosti berú na vedomie, že materiál 

s analýzou problematických bodov transparency international bol rozposlaný vedúcim 

oddelení a do 2 týždňov čakajú na súhrn odpovedí k jednotlivým problematickým 

oblastiam. 

Z prítomných členov hlasovalo za : 5 členov komisie 

K bodu č. 6 : 

Osobitná pozornosť bola venovaná bodu č. 6, keďže webová stránka mesta je pre 

občanov prvým kontaktným kanálom s MsÚ. Bohužiaľ webová stránka je naďalej 

neprehľadná, momentálne nemáme žiadneho zamestnanca MsÚ, ktorého pracovnou 

náplňou by bola len starostlivosť o webovú stránku a sociálne siete. Jedným z bodov, 

ktoré potrebuje komisia pre kontrolu transparentnosti riešiť je prijať uznesenie na 

základe ktorého by sa webová stránka mesta rozšírila o sekciu venovanú komisii pre 

kontrolu transparentnosti, s možnosťou zasielania rôznych podnetov zo strany 

občanov a následne uverejňovania odpovedí na jednotlivé otázky. Mgr. Daniela 

Amrichová sa tejto téme bude venovať a oboznámi o tomto návrhu prednostu MsÚ 

Galanta Ing. Jána Poľakovského.  

Členovia komisie súhlasia s vytvorením špeciálnej sekcie webovej stránky mesta. 

Z prítomných členov hlasovalo za : 5 členov komisie 

 

K bodu č. 7 

V tomto bode v budúcnosti by mali byť zaradené podnety, ktoré budú prichádzať zo 

strany občanov.  

Tiež sa v rámci tohoto bodu riešila otázka či mesto má zavedený registratúrny 

poriadok, či v zmysle zákona o obecnom zriedení majú členovia komisie možnosť 

nahliadnuť do spisov MsÚ. 



Taktiež sa členovia komisie zaujímali o výberové konania v rámci MsÚ a riešila sa 

otázka znalosti MJ.  Aj keď v inzerátoch sa znalosť jazyka priamo nevyžaduje, ale sa 

víta je otázne či tieto  podmienky nediskriminujú ostatných uchádzačov a zvýhodňujú 

iných. V konečnom dôsledku na výber jednotlivých uchádzačov sú vymenované 

výberové komisie.  

Členovia komisie podotkli, že niektoré výberové procesy a výber zamestnancov nie 

sú veľmi šťastne nastavené.  

Jeden z návrhov do budúcnosti bude, že prijatý zamestnanec na vedúcu pozíciu, by 

mal mať zverejnený svoj životopis na webovej stránke mesta a tam bude možné si 

transparentne pozrieť jeho pracovné skúsenosti v danom obore. 

Záver  

Po prerokovaní všetkých bodov  predsedníčka komisie poďakovala všetkým 

prítomným za ich účasť a rozlúčila sa. 

 

 

                                                                                   Mgr. Monika Grellová, v.r. 

 

Zapísala Mgr. Monika Mikulová, dňa 3. 5. 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


